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Nyt
Økonomien fylder stadig meget her på NES. Desværre ikke i en positiv retning, da der stadig er røde tal
på bundlinjen. Det er dog dejligt, at vores bestyrelse er lykkedes med at råbe det politiske niveau op -
hvilket vi er sikre på, har været medvirkende til, at der i budgeta�alen for 2024 afsættes flere midler til
skolerne. Så stor ros herfra!

E�eråret er godt i gang. Vi sparker det ordentligt i gangmed en snarlig motionsdag fredag den
13.oktober. Vi har imødekommet elevrådets ønske om at prøve noget nyt, så i år vil udskolingen
(7.-9.klasse) dyste i en række aktiviteter på både skole og Fælleden. Øvrige årgange vil løbe e�eråret i
møde via diverse ruter i lokalområdet. Der er opvarmning fra kl. 10.00, og så slutter dagen igen kl.
13.00. Vi håber på dejligt e�erårsvejr!

Dejligt bliver det også, når vi om en godmåneds tid skal afvikle skolefest torsdag d.2.11. Udvalget er
godt i gangmed at planlægge og rammesætte opgaverne. Der kommer særskilt info ud om dette i
løbet af uge 40. Meget vil ligne de foregående år, men der er også nye tiltag, som forhåbentlig vil blive
taget godt imod.

Meget af det man kan læse om i disse nyhedsbreve er lokale informationer omkring livet på NES. Vi
skal dog huske, at der sideløbendemed en skolehverdag kører en række processer/politiske tiltag,
som kan få stor betydning for eleverne - også her på skolen. Undervisningsministeren har lovet et
opgør med en “ren pølsefabrik" -skole. Mere frihed, færre skærme og nye læreplaner. Det bliver
spændende at følge den nye skolepolitik og se hvad den baseres på - faglighed, frihed eller ???

Vi har selv taget et initiativ i� skærme - særligt mobiltelefoner.. De digitale løsninger, der gennemsyrer
vores hverdag, er kommet for at blive og med stor sandsynlighed kun bliver mere og flere. Derfor er det
også vigtigt, at vi også opdrager vores børn og unge til at kunne begå sig i sådan et samfund. Det kan
et delvist mobilforbudmåske virke modsat rettet til, men vi har et behov for at sikre en tydeligere
ramme omkring faglig og social læring udvikling. Derfor har vi sat barren således at en telefon bruges
til netop dette og ikke andet i en periode. Vi håber, I fortsat vil tage snakke med jeres børn omkring
dette, så vi kan samarbejde omkring det væsentlige.

God oktober til alle.

Jeppe Fly
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Elevråd
Der er nyt elevråd - med gode engagerede formand kræ�er fra 9.X, hvor Jeppe og Peter er valgt som
henholdsvis for og næstformand. Vi ser frem til samarbejdet - både ind i elevrådet og ind i bestyrelsen.

Og sådan ser et nyvalgt formandskab ud… Jeppe til venstre - Peter til højre.
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6. årgang idrætsdag Ejer Bavnehøj
Tirsdag den 26. september var 6. klasserne fra Niels Ebbesen Skolen, Veng Skole, Ejer
Bavnehøjskolen og Voerladegård Skole samlet til en fælles idrætsdag på Ejer Bavnehøj
Skolen. Dagen var den første af en række for 6. årgang på alle 4 skoler, der er planlagt for at
eleverne kan lære hinanden bedre at kende, inden demødes i 7. klasse på Niels Ebbesen
Skolen e�er sommerferien.

Både vejret og humøret var godt hele dagen, der bød på flere forskellige aktiviteter.

6. årgang på de 4 skoler mødes igen sidst i november til et nyt arrangement.



1.årgang i biografen
1.årgang var tirsdag den 26. september med skolen i biografen. Vi så den nye udgave af, denmeget
gamle historie, om folk og røvere i Kardemommeby. Alle tre første klasser var hurtige og klar på
benene til den flotte morgengåtur gennem skov og by til kulturhuset. E�er filmen spiste vi madpakker
ved springvandet, inden vi løb hen for at give den gas på Ole Lund Kirkegaard-legepladsen i byparken.
A, B og C var dere�er klar til at gå hjem til NES og afslutte dagenmedmadpakker og hygge.
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Bestyrelsen
Skolebestyrelsesmødet onsdag d. 27 september var et fælles mødemed skolebestyrelsen fra Låsby.

Fusionenmed specialklasserne fra Afd. E implementeres i løbet af skoleåret 23/24. Vi arbejder med
forskellige prognoser, og lige nu ser det ikke ud til, at flytningen sker før det sene forår/sommer 2024.
Men vigtigt, at processen bliver kommunikeret ud til alle på samme tid, hvilket var en af
begrundelserne for at bestyrelserne blev inviteret til et fælles møde.

Til mødet, som foregik på Fælleden, gennemgik henholdsvis ledelsen fra Låsby og NES en bygge og
flytte status, samt en foreløbig plan for en kommende renovering af udearealerne, der skal tilgodese
både special- og almenområdet.

Derudover præsenterede skoleleder Jeppe Fly årets indsatser samt fremadrettede perspektiver, der
skal drø�es i bestyrelsen i� indsatser for det kommende skoleår/ de kommende år frem.

Økonomien er et fast punkt, somMartin kort gennemgik. Det er et område, der kræver fuld fokus i en
løbende proces - der er udsat et budgetudvalg, som arbejder videre.

D. Den 5. oktober er der dialogmødemed børne- og ungeudvalget i Skanderborg. Her er temaet “Den
sammenhængende børnepolitik” og vi ser frem til gode drø�elser med politikerne. Det er mit indtryk
og at bestyrelsen gerne vil i dialog og ikke mindst tale skolen ind i de temaer, der optager vores
folkevalgte. Det har vi senest oplevet i forbindelse med budget 2024.

D.10 oktober er der mødemed kontaktforældrene - et godt initiativ fra bestyrelsen, og vi ser frem til et
godt og frugtbart mødemed de inviterede.

6



Medarbejdernyt
Mærkedage

02.10.2023 Leif Jeppesen, teknisk serviceleder, 60 år.
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Kalender
03.10.2023 Møde skolefest udvalg

05.10.2023 Dialogmøde B/U udvalget på Fælleden kl. 19-21.00

10.10.2023 Møde kontaktforældre, skolebestyrelse kl. 19.00-21.30

13.10.2023 Motionsløb - skoledagen slutter kl. 13.00

Uge 42 E�erårsferie

24.10.2023 Skolebestyrelsesmøde kl. 19-21.30

26.10.2023 Møde skolefest udvalg
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